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KOMISJA BUDŻETOWA, 

ROZWOJU GOSPODARCZEGO, 

ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

 

KOMISJA OŚWIATY, KULTURY, 

KULTURY FIZYCZNEJ, 

ZDROWIA, POMOCY SPOŁECZNEJ 

I BEZPIECZEŃSTWA PUBLICZNEGO 

 

KOMISJA SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 
 

KOMISJA REWIZYJNA 

KOMISJA WSPÓLNA 

 

PROTOKÓŁ NR I/24 
z posiedzenia wszystkich Komisji Stałych Rady, 

które odbyło się w dniu  22 maja 2024 roku o godz. 16:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

Do pkt. 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia Komisji dokonała Pani Alina Broniarz o godzinie 16:02. Po przywitaniu 

zgromadzonych gości stwierdziła, że na 15 radnych, wszyscy są obecni jest ona zatem władna 

obradować. Lista obecności stanowi załącznik nr 1.  

 

Pani Radna poinformowała, że wpłynął wniosek od Pani Burmistrz załącznik nr 2 z prośbą o 

wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

 

Przystąpiono do głosowania o wprowadzenie do porządku posiedzenia wnioskowanego 

projektu uchwały.  Wniosek został pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

  

b) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

 

Przystąpiono do głosowania o wprowadzenie do porządku posiedzenia wnioskowanego 

projektu uchwały.  Wniosek został pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Do pkt. 2. Informacja o realizacji pożytku publicznego.  

Informację przedstawiła Pani Burmistrz Paulina Wolsztyniak, załącznik nr 3. 

Pytań nie było.  

Do pkt. 3. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Bojanowo.  

Z uwagi na brak materiałów oraz przedstawicieli Policji Pani Alina Broniarz przeszła do 

kolejnego punktu obrad.  

Do pkt. 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego w Gminie Bojanowo.  

Pan Rafał Sołtysiak przestawił informację co stanowi załącznik nr 4.  

Pan Jarosław Bartkowiak zapytał, czy umieszczony za remizą w Gościejewicach STAR 25, jest 

zabezpieczony? Pan Rafał Sołtysiak poinformował, że tak, została w tym celu zakupiona 

plandeka. Pan Bartkowiak zapytał również o samochód Jelcz, który znajduje się w Sowinach, 

w jakim jest stanie? Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że zawsze auto musi być sprawne oraz   

Pani Katarzyna Gackowska przekazała, że mieszkańcy Trzebosza pomimo grupy 

przeszkolonych osób nie posiadają samochodu. Pan Rafał Sołtysiak, odpowiedział, żeby dana 

jednostka otrzymała pojazd musi spełnić określone wytyczne. Poinformował, że bardzo ważne 

jest, aby było dużo osób przeszkolonych, z uwagi na to, że czasami jest problem z dostępnością, 

ponieważ osoby są pracujące. 

Pani Ewa Szczepaniak wyraziła uznanie do funkcjonowania młodzieżowych oraz dziecięcych 

drużyn pożarniczych. Pani Radna poprosiła o wyjaśnienie co oznaczają w wydatkach 

utrzymanie gotowości komendanta oraz skąd była dotacja w kwocie 2400 zł oraz co z 

oznaczeniami AED. Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że kwota dotacji, którą otrzymali była 

z KSRG i MSWiA. W przypadku AED jest stworzona mapa przez Starostwo Powiatowe. Był 

pomysł, żeby oznakować każde urządzenie, jednak koszt takiego znaku to 1800 zł.  

Pani Ewa Szczepaniak, zapytała „jakie są założenia w budżecie tegorocznym”?  

Pan Rafał Sołtysiak, dotacja celowa dla stowarzyszeń w tym roku to 3 tysiące, co roku dotacja 

przypada na inną jednostkę, w tym przypada na OSP Kawcze. Kolejne stanowią wydatki dla 

osób fizycznych dotyczy gotowość bojowej komendanta, który ma pieczę nad wszystkimi 

jednostkami oraz gotowości kierowców, czyli gotowość pojazdów. Następnie zakup 

materiałów i wyposażenia, zakup energii, zakup usług remontowych.  

Pani Ewa Szczepaniak zapytała, czy jest szansa na zakup oznakowań AED? Pan Rafał Sołtysiak 

odpowiedział, „że się postaramy”.  

 

Pani Marlena Jasińska opuściła salę o 17:00, powróciła o 17:03.  
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Pan Norbert Weber poprosił o zwrócenie uwagi na wieżyczkę (znajdującą się na terenie 

remizy), jest ona w złym stanie technicznym. Pan Radny skierował również prośbę do Pani 

Burmistrz w sprawie wybudowania w przyszłości garażu dla strażaków w Trzeboszu.  

Pani Burmistrz zdaje sobie sprawę, że tylko część jednostek posiada wozy. Obecnie są 

poczynione starania o wóz dla Bojanowa. Bierze pod uwagę jakie są duże potrzeby.  

Pan Rafał Sołtysiak, przekazał, że obecnie oczekujemy na decyzję w sprawie przekazania 

wozu, realizacja projektu nastąpi do 2025 roku.  

Pan Marcin Triebs zapytał o ekwiwalent dla strażaków. Jakie stawki są w sąsiednich gminach? 

Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że z tego co się orientuje to ok. 20-25 zł.  

Pan Marcin Triebs poprosił o wyjaśnienie, czy mamy przygotowany teren na przyjęcie nowego 

wozu? Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że na ten moment budynki nie spełniają norm.  

Pan Marcin Triebs zapytał czy przegląd hydrantów odbywa się raz w roku? Pan Rafał Sołtysiak 

odpowiedział, że nie do końca ten temat dotyczy straży. Została skierowana prośba do Pani 

Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, aby dokonać przeglądu. Pismo zostało przyjęte 

czekamy na jego rozpatrzenie.  

Kolejno głos zabrał Pan Maciej Kąpielski prosił o wyjaśnienie z jakiego programu odbędzie się 

dofinansowanie do zakupu wozu strażackiego? Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że z 

programu FEWP.02.05-IZ.00-002/23 Fundusze Europejskie dla Zielonej Wielkopolski, 

zwiększanie odporności na zmiany klimatu i klęski żywiołowe.  

Pan Maciej Kąpielski zapytał również o jednostki w Gościejewicach i Kawczu, czy będą one 

włączone do krajowego systemu? Pan Rafał Sołtysiak odpowiedział, że obecnie nie ma takiej 

możliwości.  

Pani Anna Panasewicz zapytała, czy nie ma możliwości wyrobienia nowego pilota do otwarcia 

bramy w OSP Sowiny? Pan Rafał Sołtysiak wie o tym, nie można wymienić samego pilota 

tylko cały mechanizm, koszt wymiany to 9 tys. złotych.  

 

Do pkt. 5 Informacja o przygotowaniu placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji 

wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży.  

 

Pani Joanna Kuczyńska przedstawiła informację co stanowi załącznik nr 5.  

 

Pan Marcin Triebs zapytał, czy rodziny w trudnej sytuacji materialnej mają dofinansowanie do 

zorganizowanych kolonii? Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że nikt do tej pory nie 

korzystał z dofinansowania.  Pan Przewodniczący Rady zauważył, że jest dość mało czasu na 

wyrobienie dowodu osobistego, jeżeli rodzic się zdecyduje na wysłanie dziecka na kolonie.  

Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że nie było problemu w zeszłym roku, żeby, któreś z 

dzieci nie miało dokumentu.  

Pani Ewa Szczepaniak zapytała jakie jest kryterium wyboru dziecka? Pani Joanna Kuczyńska 

odpowiedziała, że karty zostają wydawane w porozumieniu z pedagogiem szkolnym.  

Pani Marlena Jasińska, była ciekawa czy karty zgłoszenia na kolonie zostały przekazane do 

szkoły? Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że zorientuje się i da odpowiedź jutro.  

 

Kolejno głos zabrała Pani Daria Głuszek, informacja stanowi załącznik nr 6.  
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Pani Anna Panasewicz, zapytała, czy jest zasadne, aby zajęcia były organizowane dla dzieci na 

wioskach? Pani Daria Głuszek odpowiedziała, że we wcześniejszych latach były organizowane, 

na początku było dość duże zainteresowanie, później mniej. Prosi o zwrócenie uwagi, że nie 

każda wioska dysponuje świetlicą. Pani Dyrektor jest jak najbardziej zainteresowana 

zorganizowaniem takich zajęć pilotażowo.  

 

Pani Aldona Łuczak przedstawiła informację co stanowi załącznik nr 7. 

 

Pani Ewa Szczepaniak wyraziła swoje uznanie do dużej oferty zajęć dla dzieci.  

Pani Marlena Jasińska zapytała, czy jest szansa, żeby zwiększyć ilość zajęć? Pani Aldona 

Łuczak, odpowiedziała, że mają ograniczone koszty i moce przerobowe.  

 

Pani Daria Kuczyńska opuściła salę 17:39, powróciła o 17:43.  

 

Ewa Szczepaniak zapytała czy został wdrożony standard ochrony małoletnich? Pani Aldona 

Łuczak odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy nie. Zostanie wdrożony 01.07.2024 roku.  

Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że przygotowują się do tej procedury.  

 

Pan Tomasz Sikora opuścił salę o 17:49, powrócił o 17:52. 

 

Do pkt. 6. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2028,  

Projekt uchwały przestawiła Pani Joanna Kuczyńska Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Pani Ewa Szczepaniak, zapytała, czy ośrodek jest gotowy na udzielenie schronienia osobom 

doznającym przemocy domowej? Pani Joanna Kuczyńska odpowiedział, że obecnie nie było 

takiej potrzeby. Jednak we wcześniejszych latach ośrodek udzielał  pomocy w tym zakresie. 

Oczywiście ośrodek jest przygotowany.  

Pani Ewa Szczepaniak, chciała się dowiedzieć czy w pensjonacie, zostaną stworzone 

mieszkania treningowe wspomagane? Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że 04.01.2024 

roku został złożony wniosek do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego, na całościową 

kwotę 159 tys. złotych, moglibyśmy otrzymać 80% dofinansowania czyli 128 tys., pozostałą 

brakującą kwotę zapewniła Gmina. Obecnie ośrodek oczekuje na decyzję Wielkopolskiego 

Urzędu Wojewódzkiego.  

 

Pan Maciej Kąpielski opuścił salę o godzinie 17:51 powrócił o 17:53. 

 

Pan Marcin Triebs zwrócił uwagę, że w 2023 nastąpił wzrost w zakresie pomocy rodzinom 

doznającym przemocy domowej. Chciałby się dowiedzieć z jakiego powodu mogło to nastąpić?  

Pani Joanna Kuczyńska stwierdziła, że przyczyną może być większa świadomość 

mieszkańców.  

Pan Marcin Triebs zauważył, że przedstawionych danych jest dość dużo osób, które 

doświadczyły cyberprzemocy. Czy to się przekłada na zgłoszenia?  

Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że nie było interwencji w tym zakresie.  
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Pani Katarzyna Gackowska opuściła salę o 17:59, powróciła 18:01.  

 

Pani Anna Panasewicz zapytała, czy dyrektorzy szkól zgłaszają, przemoc wśród rówieśników?  

Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że nie zgłaszają bezpośrednio do ośrodka.  

 

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

  

 

b) zmiany Uchwały Nr 111/91 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 18 października 

1991 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia pod nazwą Wielkopolski 

Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych z siedzibą w Poznaniu,  

Projekt uchwały przedstawił Pan Krzysztof Kurpisz. Pytań nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032,  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak. Pytań nie było.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 
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Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

 

d) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  

 

Pani Ewa Szczepaniak poprosiła o wyśnienie czym są wolne środki i gdzie są rozdysponowane?  

Pani Patrycja Kubiak wyjaśniła powyższe zagadnienia.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została pozytywnie zaopiniowany 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

 

Do pkt. 7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Pani Ewa Szczepaniak zapytała, czy w Gminie realizowany jest program Ciepłe Mieszanie? 

Pan Krzysztof Kurpisz odpowiedział, że z tego co pamięta było jedno zapytanie w tym temacie, 

kilka miesięcy temu.  

Pani Ewa Szczepaniak poinformowała, że zwrócono się do niej z prośbą dotyczącą utworzenia 

na terenie Bojanowa muzeum bądź izby na zbiory Pana Witolda Mikołajczyka.  

Pani Alina Broniarz skierowała pytanie do Pani Joanny Kuczyńskiej. Otrzymała zapytanie od 

jednego z mieszkańców, czy będą jeszcze jakieś kroki podejmowane wobec rodziny z 

Gołaszyna i ich dużej ilości psów. Starsze małżeństwo nie panuje nad nimi, psy są agresywne 

dla przechodniów.  

Pani Joanna Kuczyńska odpowiedziała, że z 24 piesków zostało 10, są to starsze pieski, które 

właściciele chcieliby sobie zostawić. Bardziej szczegółowych informacji mogłaby w tym 

temacie udzielić Pani Ewelina Zmuda.  

 

Do pkt. 8. Zakończenie.    

 

W związku z wyczerpaniem przewidzianego porządku obrad, Pani Alina Broniarz zakończyła 

obrad o godzinie 18:33.  
 

Protokolant        Przewodniczący Komisji 

 

Rita Janowicz        Alina Broniarz 


